
 
 
 ENKÖPINGS BRIDGESÄLLSKAP 
 Protokoll från styrelsemöte 2 april 2023, Nr 166 
 
Närvarande: Robin Holmqvist, Ingrid Ekstrand,  Stefan Giertz och Anette Maretics. 
  
Frånvarande:  Håkan Lindh, Ragni Kaiheden, Kent Tibbelin och Britt-Marie Frölén 
 
 
§ 1 Föregående Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.  
protokoll 
  
§ 2 Kommentar Robin informerar om att kommunen har beviljat vår ansökan om  
från föregående föreningsbidrag, men vi vet inte med vilket belopp. Robin ska ansöka om  
protokoll investeringsstöd hos kommunen (till brickläggningsmaskin).  
 
 Robin får förnyat uppdrag att kontakta hyresvärden om lokalens 

hyreshöjning från årsskiftet.  
 
 En utbetalningsfaktura på elstöd har kommit från E.on som det står Jonas 

Brobergs namn på. Håkan får förnyat uppdrag att kontakta Jonas och fråga 
om han fått dessa pengar utbetalat till sig.  

 
 Nybörjarna spelade tävling på 4 bord med totalt 14 brickor som flöt på bra. 
 
 
§ 3 Kommande Spelprogram för juni är nästan klart och kommer inom kort. 
program   
 Långfredagsbridgen är fullbokad men Håkan kan inte vara tävlingsledare. 

Stefan får i uppdrag att fråga Peter Svensson om han kan vara 
tävlingsledare. I år ska vi äta på Restaurang Krydda.  

 
 Handikapptävlingen vi hade i mars lockade många par och styrelsen 

beslutar att ha en handikapptävling i månaden. Datum för dessa är 26   
april, 24 maj och 21 juni och 26 juli.  

 
 Ingrid får i uppdrag att ordna anmälningslista för mindre rutinerades 4-

mannaserie i höst. Om det blir 10 lag är planerad start den 21 augusti.  
 
 Vanliga 4-mannaserien börjar måndagen den 28 augusti. 
 
  Till vårtävlingen den 13 maj är det 14 par anmälda just nu. 
 
 Styrelsen beslutar att inte arrangera någon guldtävling i höst.  
 
§ 4 Övrigt Den nya datorn är reklamerad och inlämnad för kontroll hos Elgiganten.  
 
 Den 11 september har vi varit 20 år i lokalen och det har inkommit ett 

förslag från en medlem om vi kan uppmärksamma/fira detta på något sätt. 
Styrelsen beslutar att vi firar detta i samband med långlördagstävlingen i 
höst.  

 
 Styrelsen beslutar att vinsten i 4-mannaserien blir två gröna kort till 

vinnarlaget. 
 
 
 



 
 
 
 
 Förbundet har skickat ut informationsmaterial till alla klubbar i Sverige 

som behöver spridas. Robin får i uppdrag att skriva ett informationsblad 
om nybörjarkurs som startar den 12 september som läggs in i 
Bridgeförbundets informationsbroschyr. Anette har varit till biblioteket och 
lämnat ca 25 broschyrer och lagt ut några broschyrer på sin arbetsplats. 
Ingrid får i uppdrag att sätta upp informationsmaterialet på anslagstavla vid 
Ågatan/Kungsgatan, i Fanna och Coop samt att lämna broschyrer på 
Westerlundska gymnasiet.  

  
 
§ 5 Ekonomi Ekonomin är fortsatt stabil.  
 
 
§ 6 Nästa möte Nästa styrelsemöte är söndagen den 7 maj 2023 klockan 16.00. 

Styrelsemötet i juni är förslag att flytta det från 4 juni till lördagen den 3 
juni.  

 
 
 
 ……………………………. …………………………. 
 Robin Holmqvist  Anette Maretics 
 Ordförande   Sekreterare 


